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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till socialminister Lena Hallengren (S)

2020/21:3117 Systematisk uppföljning av läkemedel 

I Riksrevisionens granskningsrapport Mesta möjliga hälsa för skattepengarna 
framkom det att regeringen bör säkerställa att Tandvårds- och 
läkemedelsförmånsverket systematiskt arbetar med att bland annat följa upp 
behandlingseffekten för de läkemedel som är subventionerade och ingår i 
förmånen. Tandvårds- och läkemedelsförmånsverket ska via sitt 
tillsynsuppdrag följa upp att förmånsregelverket efterlevs. 

Jag vill därför fråga socialminister Lena Hallengren:

 

Hur avser ministern och regeringen att säkerhetsställa att Tandvårds- och 
läkemedelsförmånsverket har tillräckliga förutsättningar att systematiskt arbeta 
med uppföljning av läkemedel?

………………………………………

Ulrika Jörgensen (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2021-06-07
Besvaras senast
2021-06-16 kl. 12.00


